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MŊsto LANĢHOT 

Zastupitelstvo mŊsta Lanģhot 

 
Z§pis ze  zased§n² Zastupitelstva mŊsta Lanģhot 

konan®ho dne 13.06.2013 

 

 

 

 

 

Bod ļ. 1 Zah§jen² zased§n² zastupitelstva 

 

Zased§n² Zastupitelstva mŊsta Lanģhot (d§le t®ģ jako Ăzastupitelstvoñ) bylo zah§jeno v 19.00 

hodin starostou mŊsta panem Frantiġkem Hrnļ²Śem (d§le jako ĂpŚedsedaj²c²ñ). 

 

PŚedsedaj²c² schŢze konstatoval, ģe zased§n² bylo Ś§dnŊ svol§no, informace podle Ä 93 odst. 1 

z§kona o obc²ch byla na ¼Śedn² desce MŊstsk®ho ¼Śadu Lanģhot zveŚejnŊna v souladu se 

z§konem po dobu nejm®nŊ 7 dn², a to od 05.06.2013 (pŚ²loha ļ. 1) SouļasnŊ byla zveŚejnŊna 

na Ăelektronick® ¼Śedn² desceñ, d§le na infokan§le m²stn² kabelov® televize a v m²stn²m 

rozhlase. 

PŚedsedaj²c² schŢze d§le z prezenļn² listiny pŚ²tomnĨch ļlenŢ zastupitelstva (pŚ²loha ļ. 2) 

konstatoval, ģe je pŚ²tomno 19 ļlenŢ zastupitelstva (z celkov®ho poļtu 21 vġech ļlenŢ 

zastupitelstva), takģe zastupitelstvo je usn§ġen²schopn® (Ä 92 odst. 3 z§kona o obc²ch). 

Z nepŚ²tomnĨch se omluvili: Mgr. Marek Uhl²Ś. 

 

 

 

 

Bod ļ. 2 Schv§len² programu 

 

PŚedsedaj²c² konstatoval, ģe pŚiġel 1 n§vrh na rozġ²Śen² programu a to od obļansk®ho sdruģen² 

Soutok. Jedn§ se o n§vrh, aby zastupitelstvo mŊsta schv§lilo z§pis z jedn§n² mezi z§stupci 

MŊsta Lanģhot, Povod² Moravy, a. s. Brno a MoravskĨm ryb§ŚskĨm svazem, o. s., m²stn² 

organizace Lanģhot, tĨkaj²c² se PPO ze dne 25.04.2013, na kter®m byly pŚijaty tyto z§vŊry: 

 pokraļovat v projektu ProtipovodŔov§ ochrana mŊsta Lanģhot 

 prov®st test vhodnosti materi§lu z podloģ² rybn²ka Kout na vĨstavbu hr§ze 

 vyļiġtŊn² koryta Mal® Caje v r§mci protipovodŔov® ochrany  

 um²stŊn² nebo poŚ²zen² vhodnĨch ļerpadel k odvodu vnitŚn²ch vod v pŚ²padŊ povodn² 

 

SouļasnŊ byly materi§ly (n§vrh na projedn§n² vŊci a z§pis z pracovn²ho jedn§n²), kter® zaslal 

Mgr. Anton²n Hostina rozd§ny ļlenŢm zastupitelstva.  

 

Tento projekt se projedn§v§ jiģ minim§lnŊ 3 roky, neust§lĨm napad§n²m projektu se jedn§n² 

prodluģovalo tak, ģe dotaļn² titul na 100% pŚ²spŊvek skonļil. Dubnov® jedn§n², pokud mŊlo 

probŊhnout, tak mŊlo probŊhnout aspoŔ pŚed 2 roky. 



{ǘǊłƴƪŀ 2 z 20 

 

K bodu ï pokraļovat v projektu uvedl, ģe pokraļovat se samozŚejmŊ bude, k druh®mu bodu ï 

prov®st test vhodnosti materi§lu z podloģ² rybn²ka Kout na vĨstavbu hr§ze si nechal zjistit, 

kolik by to st§lo. Jednalo by se o ļ§stku cca 200 tis. Kļ. VyļiġtŊn² koryta mal® Caje, kter® 

nen² v projektu, by bylo sloģitŊjġ². V bodu um²stŊn² vhodnĨch ļerpadel k odvodu vnitŚn²ch 

vod nevid² probl®m, tyto ļerpadla jsou jiģ k dispozici. 

Rada mŊsta tyto materi§ly projednala. Navrhuje, aby v z§pise bylo uvedeno, ģe ļlenov® 

zastupitelstva byli sezn§meni s vĨsledky jedn§n² ze dne 25.04.2013 a d§le ģe navrhuje svolat 

dalġ² jedn§n², na kter®m budou tyto body podrobnŊ rozebr§ny a urļ² se dalġ² postup jedn§n².  

 

Povod² Moravy objednalo novou studii protipovodŔov® ochrany, kter§ m§ jin® parametry, neģ 

pŢvodn² projekt. Tuto studii dŊlala firma P¥YRY, takģe tohoto nov®ho jedn§n² by se mŊla 

tak® z¼ļastnit. Proveditelnost z§vŊrŢ dubnov®ho jedn§n² je draģġ². Nyn² jsou nov® podm²nky. 

 

Petr Uhl²Ś ï m§ za to, ģe bylo nalezeno vhodn® spoleļn® Śeġen². Domn²v§ se, ģe to na ļem se 

pŚi jedn§n² dohodli, je nejvhodnŊjġ² kompromisn² Śeġen². Dohodli se na tom, ģe se 

mŢģe pokraļovat v akci revitalizace Zavezen®ho j§rku, ne jako souļ§sti 

protipovodŔov® ochrany, ģe pokud se rozġ²Ś² vĨkopem rybn²k Kout o pozemky, kter® 

jsou majetkem obce, tak materi§l takto z²skanĨ, po posouzen², bude bez probl®mu 

vhodnĨ do hr§ze. Trv§ na schv§len² pŚijatĨch z§vŊrŢ. Kdyģ si srovn§ cenu projektu a 

cenu za posouzen² zeminy, tak proļ tŊch 200 tis. Kļ nezaplatit, kdyģ to srovn§ 

s ochranou majetku obļanŢ, jde o smŊġnou ļ§stku. Jde mu hlavnŊ o jeho majetek a 

majetek obļanŢ. 

starosta ï nepop²r§ z§vŊry jedn§n², ale pokraļovat v projektu jiģ nelze. Zastupitelstvo mŢģe 

z§vŊry vz²t na vŊdom². Navrhuje dalġ² jedn§n² napŚ. v polovinŊ ļervence, pŚi kter®m 

by se hledala nov§ Śeġen² v n§vaznosti na pŢvodn² projekt. 

Mgr. Anton²n Hostina ï nen² pravda, ģe nŊco nabourali, ten projekt byl od zaļ§tku ġpatnĨ, to 

shodila krajsk§, nesedŊly tam kub²ky atd.. Souhlas² s t²m, ģe se to mŢģe vz²t na vŊdom² 

a ģe j²m poskytnut® materi§ly budou pŚiloģeny u z§pisu. 

starosta ï navrhuje aby bylo v z§pise uvedeno, ģe ļlenov® zastupitelstva mŊsta byli 

informov§ni o schŢzce dne 25.4.2013 za ¼ļasti z§stupcŢ Povod² Moravy,  obļansk®ho 

sdruģeni Soutok, Moravsk®ho ryb§Śsk®ho svazu a mŊsta Lanģhot. Dalġ² jedn§n² se 

uskuteļn² v polovinŊ ļervence, kde budou projedn§ny jednotliv® body. Na jedn§n² 

budou pozv§ni stejn² ¼ļastn²ci a bude rozġ²Śeno o z§stupce firmy P¥YRY. 

Petr Uher - ģ§d§ aby byl pŚizv§n i on. 

 

Ģ§dn® dalġ² p²semn® ani jin® pŚipom²nky k programu nebyly pod§ny.  

 

Pot® dal pŚedsedaj²c² hlasovat o tomto n§vrhu programu 

 

N§vrh usnesen²: 

Zastupitelstvo mŊsta Lanģhot schvaluje program jedn§n² 

1. Zah§jen² 

2. Schv§len² programu 

3. Urļen² ovŊŚovatelŢ z§pisu a zapisovatelky  

4. Kontrola usnesen², zpr§va kontroln²ho vĨboru 

5. Zpr§va z jedn§n² rady mŊsta 

6. Zpr§va z jedn§n² finanļn²ho vĨboru, plnŊn² rozpoļtu za obdob² 01.-05.2013 

7. Z§vŊreļnĨ ¼ļet DSO ĻistĨ JihovĨchod 

8. Z§vŊreļnĨ ¼ļet Region Podluģ² 

9. Z§vŊreļnĨ ¼ļet MŊsto Lanģhot 
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10. Đļetn² z§vŊrka MŊsto Lanģhot  

11. ObecnŊ z§vazn§ vyhl§ġka MŊsta Lanģhot ļ. 1/2013 o regulaci hluļnosti ļinnost², 
spoļ²vaj²c²ch v provozu plaġ²c²ch zaŚ²zen² ve vinic²ch 

12. Dotace pro TJ Sokol Lanģhot 

13. Smlouva o poskytnut² dotace TJ Sokol Lanģhot 

14. Rozpoļtov® opatŚen² ļ. 3/2013 

15. ZmŊna hranic katastru 

16. PŚijet² kŚ²ģe na hŚbitovŊ do majetku mŊsta Lanģhot 

17.   Rozprava 

18.   Z§vŊr 

VĨsledek hlasov§n²:   Pro 19   Proti   0  Zdrģeli se  0  

Usnesen² ļ. 1 bylo pŚijato 

 

 

 

 

Bod ļ. 3 Urļen² ovŊŚovatelŢ a zapisovatelky 

 

PŚedsedaj²c² konstatoval, ģe z§pis z minul®ho zased§n² byl Ś§dnŊ ovŊŚen, nebyly k nŊmu 

pod§ny n§mitky, je uloģen k nahl®dnut² v ¼ŚadovnŊ MŊĐ a je tak® zveŚejnŊn na webovĨch 

str§nk§ch mŊsta Lanģhot. 

 

PŚedsedaj²c² navrhl schv§lit jako ovŊŚovatele dneġn²ho z§pisu MUDr. Libuġi BurĨġkovou a 

Petra Uhl²Śe a zapisovatelku Annu Mouļkovou.  

 

PŚipom²nky: bez pŚipom²nek 

 

PŚedsedaj²c² dal hlasovat o n§vrhu usnesen². 

N§vrh usnesen²: 

Zastupitelstvo mŊsta Lanģhot schvaluje ovŊŚovatele z§pisu MUDr. Libuġi BurĨġkovou a 

Petra Uhl²Śe a zapisovatelku Annu Mouļkovou.  

VĨsledek hlasov§n²:   Pro 19   Proti  0   Zdrģeli se 0 

Usnesen² ļ. 2 bylo pŚijato 

 

 

 

 

 

Bod ļ. 4 Kontrola usnesen², zpr§va kontroln²ho vĨboru 

Zpr§vu pŚedkl§d§ Ing. Vladim²r Pard²k. (PŚ²loha ļ. 3) VĨpis z minul®ho usnesen² byl souļ§st² 

materi§lŢ.  

 

PŚipom²nky: bez pŚipom²nek 

 

PŚedsedaj²c² dal hlasovat o n§vrhu usnesen². 

N§vrh usnesen²: 

Zastupitelstvo mŊsta Lanģhot bere na vŊdom² zpr§vu o kontrole usnesen² a zpr§vu 

kontroln²ho vĨboru 

VĨsledek hlasov§n²:   Pro 19   Proti  0   Zdrģeli se 0  

Usnesen² ļ. 3 bylo pŚijato 
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Bod ļ.  5  Zpr§va z jedn§n² rady mŊsta 

 

Zpr§vu pŚedkl§d§ Mgr. Ladislav Straka.  

 

Zpr§va z jedn§n² rady za obdob² od 18.03.2013 do 29.05.2013 byla souļ§st² materi§lŢ 

zaslanĨch ļlenŢm zastupitelstva poġtou a byla doplnŊna o vĨpis z posledn²ho jedn§n² rady 

mŊsta dne 04.06.2013. 

 

PŚipom²nky:  

 

Petr Uhl²Ś ï m§ pŚipom²nku k Śeġen² odpadŢ u Miroslava L®tala 

starosta ï jiģ je vyŚeġeno 

 

Petr Uhl²Ś ï navrhuje k chodn²ku kolem V²chy vybudovat z§brany, moģn§ z plexiskla, aby 

chodce auta nenahazovaly. D§le m§ vĨhradu k s§zen² stromŢ sdruģen²m Luģ§nek. 

Nen² vhodn® s§zet souļasnŊ duby a l²py k cestŊ. A d§le ï nŊkteŚ² obļan® si jiģ stromky 

kolem KazŢbkov® cesty stromky vysadili, tak ģ§daj², aby jim je nelikvidovali. D§le 

navrhuje, aby se na vĨsadbŊ pod²leli i spoleļensk® organizace, tŚeba vĨkopem jam, 

aby si nŊco pŚivydŊlali. 

Ing. Jan Hlouġek ï bylo na akci KazŢbkov§ cesta ģ§d§no o dotaci? 

starosta ï ano, jiģ je pŚiznan§ 500 tis. Kļ. 

 

Ing. Jan Hlouġek ï podle nŊj je nestandardn², aby technickĨ dozor dŊlal pro investora 

projektant. Mohl by to dŊlat na dohodu nŊkterĨ z ļlenŢ stavebn² komise. 

starosta ï kontroln²ho dne se vģdy ¼ļastn² i z§stupce mŊsta, investora. Zat²m se nestalo, ģe by 

se tento probl®m vyskytl. Ale nen² probl®m vyuģ²t nŊkoho jin®ho. UrļitŊ se to vġak 

prodraģ². 

 

Mgr. Anton²n Hostina ï pan² Lenka Topolansk§ m§ nŊjakĨ certifik§t na to, aby mohla dŊlat 

vy¼ļtov§n² dotac²? 

starosta ï m§ na to ġkolen² 

 

Ing. Jan Hlouġek ï reaguje na pŚipom²nku Petra Uhl²Śe - pokud by u chodn²ku kolem v²chy 

mŊla bĨt z§brana, musel by bĨt jinak dimenzov§n. 

 

Petr Uher ï navrhuje zv§ģen² um²stŊn² zrcadla na kŚiģovatku Kom§rnov x Luļn². Po ¼pravŊ 

pod®ln®ho st§n² parkoviġtŊ u poġty se tato kŚiģovatka stala nepŚehlednou pŚi vyj²ģdŊn² 

z Luļn² ulice ke kostelu. 

starosta ï provŊŚ² to. 

 

Petr Uhl²Ś ï m§ dotaz k n§sleduj²c²mu bodu plnŊn² rozpoļtu, mysl² si, ģe 700 tis. Kļ od 

MoravskĨch naftovĨch dolŢ je dost mal§ ļ§stka na to, kolik tady tŊģ². PŚi tŊģbŊ 

poġkozuj² naġe komunikace, a proto by mŊli pŚispŊt na opravy. 

starosta ï tyto finance nejsou od MoravskĨch naftovĨch dolŢ, ale pos²l§ je B§ŔskĨ ¼Śad, kterĨ 

plat² podle toho, kolik se na kter®m katastru vytŊģ². Starou cestu bude opravovat firma, 

kter§ tady dŊlala vrt, o opravŊ dalġ² cesty se bude jednat.  

 

PŚedsedaj²c² dal hlasovat o n§vrhu usnesen². 
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N§vrh usnesen²: 

Zastupitelstvo mŊsta Lanģhot bere na vŊdom² zpr§vu z jedn§n² rady mŊsta za obdob² od 

18.05.2013 do 04.06.2013.  

VĨsledek hlasov§n²:   Pro 19   Proti  0   Zdrģeli se 0 

Usnesen² ļ. 4 bylo pŚijato 

 

 

 

 

Bod ļ. 6  Zpr§va z jedn§n² finanļn²ho vĨboru, plnŊn² rozpoļtu za obdob² 1.-5.2013 

 

Zpr§vu pŚedkl§d§ pŚedseda finanļn²ho vĨboru Ing. Aleġ Uher. Souļ§st² materi§lŢ byla tabulka 

plnŊn² rozpoļtu za obdob² 1.-5-2013.  

 

PŚipom²nky:  

Ing. Jan Hlouġek ï dotaci na KazŢbkovou alej uģ jsme dostali? Nevid² ji v rozpoļtu. 

starosta ï ne, proto se neobjevuje v rozpoļtu, aģ pŚijde tak teprve pak se mŢģe pro¼ļtovat. 

V rozpoļtu se objevuje jen ļ§stka 200 tis. Kļ, kter® pŢjdou na tuto akci z obecn²ch 

penŊz. 

 

PŚedsedaj²c² dal hlasovat o n§vrhu usnesen². 

N§vrh usnesen²: 

Zastupitelstvo mŊsta Lanģhot bere na vŊdom² zpr§vu finanļn²ho vĨboru a zpr§vu o plnŊn² 

rozpoļtu za obdob² 1.-5.2013 

VĨsledek hlasov§n²:   Pro 19   Proti  0   Zdrģeli se 0 

Usnesen² ļ. 5 bylo pŚijato 

 

 

 

 

 

Bod ļ. 7 Z§vŊreļnĨ ¼ļet DSO ĻistĨ JihovĨchod   

 

PŚedkl§d§ starosta. 

Z§vŊreļnĨ ¼ļet a Zpr§va o vĨsledku pŚezkoum§n² hospodaŚen² za rok 2012 byly pŚ²lohou 

materi§lŢ. 

 

PŚipom²nky:  

Petr Uhl²Ś ï navrhuje schv§lit n§sleduj²c² tŚi body najednou, vġichni se s nimi uģ sezn§mili. 

starosta ï nen² moģn®, m§ povinnost alespoŔ se z§kladn²mi body sezn§mit 

 

PŚedsedaj²c² dal hlasovat o tomto n§vrhu usnesen². 

 

N§vrh usnesen²: 

Zastupitelstvo mŊsta Lanģhot bere na vŊdom² Z§vŊreļnĨ ¼ļet DSO ĻistĨ jihovĨchod a 

zpr§vu nez§visl®ho auditora o vĨsledku pŚezkoum§n² hospodaŚen² DSO ĻistĨ jihovĨchod za 

rok 2012 

VĨsledek hlasov§n²:   Pro 19   Proti  0   Zdrģeli se 0 

Usnesen² ļ. 6 bylo pŚijato 
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Bod ļ. 8  Z§vŊreļnĨ ¼ļet Region Podluģ² 

 

PŚedkl§d§ starosta. 

Z§vŊreļnĨ ¼ļet a Zpr§va nez§visl®ho auditora o vĨsledku pŚezkoum§n² hospodaŚen² za ¼ļetn² 

obdob² roku 2012 jsou pŚ²lohou materi§lŢ. 

 

PŚipom²nky: 

Miroslav Straka ï m§ ze zpr§vy ten dojem, ģe ļinnost Regionu Podluģ² sest§v§ jen 

z pŚehl²dky DFS a vyd§v§n² ļasopisu Zvony Podluģ² 

 

PŚedsedaj²c² dal hlasovat o tomto n§vrhu usnesen² 

 

N§vrh usnesen²: 

Zastupitelstvo mŊsta Lanģhot bere na vŊdom² Z§vŊreļnĨ ¼ļet Regionu Podluģ² a Zpr§vu 

nez§visl®ho auditora o vĨsledku pŚezkoum§n² hospodaŚen² Regionu Podluģ² za obdob² roku 

2012 

VĨsledek hlasov§n²:   Pro 16   Proti  0   Zdrģeli se  3 

          Mgr. Hostina 

          Ing. Hlouġek 

          M. Straka 

Usnesen² ļ. 7 bylo pŚijato 

 

 

 

 

 

 

Bod ļ. 9 Z§vŊreļnĨ ¼ļet MŊsto Lanģhot  

 

PŚedkl§d§ starosta.  

Z§vŊreļnĨ ¼ļet vļetnŊ vġech pŚ²loh je pŚ²lohou materi§lŢ. 

Zpr§va o vĨsledku pŚezkoum§n² hospodaŚen² mŊsta Lanģhot za rok 2012 je souļ§st² 

Z§vŊreļn®ho ¼ļtu mŊsta Lanģhot. Finanļn²m vĨborem byla projedn§na 28.05.2013 

 

PŚipom²nky: bez pŚipom²nek 

 

PŚedsedaj²c² dal hlasovat o tomto n§vrhu usnesen² 

 

N§vrh usnesen²: 

Zastupitelstvo mŊsta Zastupitelstvo mŊsta Lanģhot schvaluje v souladu s ustanoven²m Ä 84 

odst. 2 p²sm. b) z§kona ļ. 128/2000 Sb., o obc²ch ve znŊn² pozdŊjġ²ch pŚedpisŢ z§vŊreļnĨ 

¼ļet mŊsta Lanģhot za rok 2012 vļetnŊ zpr§vy auditora o vĨsledku pŚezkoum§n² 

hospodaŚen² mŊsta za rok 2012 a dle Ä 17 odst. 7 z§kona ļ. 250/2000 Sb., o rozpoļtovĨch 

pravidlech ¼zemn²ch rozpoļtŢ vyjadŚuje souhlas s celoroļn²m hospodaŚen²m mŊsta 

Lanģhot za rok 2012, a to bez vĨhrad. 

VĨsledek hlasov§n²:   Pro 18   Proti  0  Zdrģeli se 1 

          Ing. Hlouġek 

Usnesen² ļ. 8 bylo pŚijato  
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Bod ļ. 10 Đļetn² z§vŊrka MŊsto Lanģhot 

 

PŚedkl§d§ starosta. 

Novelou z§kona ļ. 128/2000 Sb., o obc²ch, Ä 84, odst. 2, p²sm. b, a novelou z§kona o 

¼ļetnictv² jsou mŊsta a obce povinny od 1.1.2013 schvalovat ¼ļetn² z§vŊrku ï schv§lit 

potvrzen², ģe ¼ļetn² z§vŊrka pŚedstavuje vŊrnĨ a poctivĨ obraz finanļn²ho ¼ļetnictv² a 

finanļn² pozice obce. 

Đļetn² z§vŊrka je ned²lnĨ celek a tvoŚ² ji: 

 rozvaha 

 vĨkaz zisku a ztr§t 

 pŚ²loha. 

Ke dni zpracov§n² materi§lŢ pro zastupitelstvo nebyla doposud MF ĻR zveŚejnŊna prov§dŊc² 

vyhl§ġka, kter§ stanov² pravidla schvalov§n². Z tohoto dŢvodu je zastupitelstvu mŊsta Lanģhot 

pŚedloģena ke schv§len² ¼ļetn² z§vŊrka v n§sleduj²c² podobŊ ï viz pŚ²loha. 

 

PŚipom²nky: bez pŚipom²nek 

 

PŚedsedaj²c² dal hlasovat o n§vrhu usnesen². 

N§vrh usnesen²: 

Zastupitelstvo mŊsta Lanģhot schvaluje ¼ļetn² z§vŊrku k rozvahov®mu dni 31.12.2012 

VĨsledek hlasov§n²:   Pro 18   Proti  0  Zdrģeli se 1 

          Ing. Hlouġek 

Usnesen² ļ. 9 bylo pŚijato  

 

 

 

 

 

Bod ļ. 11 ObecnŊ z§vazn§ vyhl§ġka MŊsta Lanģhot ļ. 1/2012 o regulaci hluļnosti 

ļinnost², spoļ²vaj²c²ch v provozu plaġ²c²ch zaŚ²zen² ve vinic²ch 

 

 

PŚedkl§d§ Ing. Josef Haluza. 

 

Na z§kladŊ petice obļanŢ ulice Vinohrady nechalo mŊsta Lanģhot prov®st mŊŚen² hluļnosti 

z provozu plynovĨch dŊl na plaġen² ġpaļkŢ v pŚilehlĨch vinohradech.  

MŊŚen² hluļnosti provedl Zdravotn² ¼stav se s²dlem v OstravŊ, odbor hygienickĨch laboratoŚ² 

Brno. Po analĨze teoretickĨch doporuļen² navrhuje rada mŊsta schv§lit vyhl§ġku o regulaci 

hluļnĨch ļinnost², spoļ²vaj²c²ch v provozu plaġ²c²ch zaŚ²zen² ve vinic²ch.  

Ve vyhl§ġce je stanovena minim§ln² vzd§lenost um²stŊn² plaġ²c²ho zaŚ²zen² od zastavŊn® ļ§sti 

obce, ļasov§ omezen² pouģ²v§n² tŊchto zaŚ²zen² a hlavnŊ povinnost dodrģovat provoz 

plaġ²c²ch zaŚ²zen² takovĨm zpŢsobem, aby v ģ§dn®m pŚ²padŊ nedoġlo k pŚekroļen² 

hygienick®ho limitu hluku v chr§nŊn®m venkovn²m prostoru. 

V pŚ²padŊ podezŚen² na poruġen² t®to vyhl§ġky bude provedeno nov® mŊŚen² skuteļn®ho 

hluku v dotļen® z§stavbŊ a re§ln®m ļase. 

N§vrh OZV je pŚ²lohou materi§lŢ. 

 

PŚipom²nky: 
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Petr Uhl²Ś ï souhlas², jen ģ§d§, aby bylo doplnŊno, ģe pokud bude poģadov§no nov® mŊŚen² 

hluku v dotļen® z§stavbŊ a v re§ln®m ļase, bude provedeno na n§klady stŊģovatele. 

(viz dŢvodov§ zpr§va). Takov® mŊŚen² stoj² cca 5-10 tis. Kļ 

starosta ï mŊŚen² st§lo 11 tis. Kļ a dŊlal ho zdravotn² ¼stav. Podle Ä 10 z§kona o obc²ch je 

obec povinna db§t ochrany zdrav² obļanŢ. Proto m§ povinnost tyto vŊci Śeġit. 

Petra ř²hov§ ï mus² se tak® d§t pozor, aby vyhl§ġka nezasahovala do pr§v obļanŢ. Pokud se 

stanovuj² pr§va, mus² se na druh® stranŊ stanovit i povinnosti. A to oboustrannŊ. Nav²c 

vĨļet situac², kter® mohou vzniknout, je hodnŊ, ned§ se vġechno zahrnout do vyhl§ġky. 

 

PŚedsedaj²c² dal hlasovat o n§vrhu usnesen². 

 

N§vrh usnesen²: 

Zastupitelstvo mŊsta Lanģhot schvaluje OZV ļ. 1/2013 o regulaci hluļnosti ļinnost², 

spoļ²vaj²c²ch v provozu plaġ²c²ch zaŚ²zen² ve vinic²ch 

VĨsledek hlasov§n²:   Pro 16   Proti  1   Zdrģeli se 2 

       Uhl²Ś P.  Mgr. Hostina 

          Ing. Hlouġek 

Usnesen² ļ. 10 bylo pŚijato 

 

 

Po hlasov§n² se pŚihl§sil o slovo obļan Lubom²r Zonyga. PŚipomnŊl, ģe petici podepsalo 60 

obļanŢ. V okoln²ch obc²ch, i vinaŚskĨch (BoŚetice, Velk® B²lovice, Kostice) tyto vyhl§ġky uģ 

d§vno plat² i bez petic. V Rakousku je pouģ²v§n² tŊchto dŊl zak§z§no pŚ²mo z§konem. PŚesto 

dŊkuje i jm®nem ostatn²ch obļanŢ za to, ģe vyhl§ġka byla pŚijata. PŚi mŊŚen² hluku se hluk 

prok§zal, takģe st²ģnosti nebyly neopr§vnŊn®. 

 

 

 

 

 

Bod ļ. 12 Dotace pro TJ Sokol Lanģhot 

 

PŚedkl§d§ BŚetislav Osiļka. 

 

V pŚ²loze materi§lu je ģ§dost TJ Sokol Lanģhot o poskytnut² dotace na ¼drģbu a rekonstrukce 

zaŚ²zen² TJ Sokol Lanģhot. Rada mŊsta doporuļuje poskytnout dotaci na: 

 rekonstrukce minihŚiġtŊ tenisov®ho odd²lu  

 rekonstrukce topen² v posilovnŊ are§lu Sokolsk® 

 vĨmŊna ozvuļen² fotbalov®ho hŚiġtŊ Na Ġlajsi   

 

PŚipom²nky: bez pŚipom²nek 

 

PŚedsedaj²c² dal hlasovat o n§vrhu usnesen². 

 

N§vrh usnesen²: 

Zastupitelstvo mŊsta Lanģhot schvaluje dotaci ve vĨġi 320 tis. Kļ na ¼drģbu a rekonstrukce 

zaŚ²zen² TJ Sokol Lanģhot 
VĨsledek hlasov§n²:   Pro  18   Proti  0   Zdrģeli se 0 

Helena Svaļinov§ nebyla pŚ²tomna 

Usnesen² ļ. 11 bylo pŚijato 
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Bod ļ. 13 Smlouva o poskytnut² finanļn²ho pŚ²spŊvku TJ Sokol Lanģhot 

 

PŚedkl§d§ BŚetislav Osiļka 

N§vrh smlouvy byl souļ§st² materi§lŢ. 

 

PŚipom²nky: bez pŚipom²nek 

 

PŚedsedaj²c² dal hlasovat o n§vrhu usnesen². 

N§vrh usnesen²: 

Zastupitelstvo mŊsta Lanģhot schvaluje Smlouvu o poskytnut² dotace TJ Sokol Lanģhot 

VĨsledek hlasov§n²:   Pro 18    Proti  0   Zdrģeli se 0 

Helena Svaļinov§ nebyla pŚ²tomna 

Usnesen² ļ. 12 bylo pŚijato 

 

 

 

 

 

 

Bod ļ. 14 Rozpoļtov® opatŚen² ļ. 3/2013 

 

PŚedkl§d§ pŚedseda finanļn²ho vĨboru Ing. Aleġ Uher 

 

RozpoļtovĨm opatŚen²m ļ.3/2013 bude provedeno zvĨġen² pŚ²jmov® a vĨdajov® strany 

rozpoļtu mŊsta o 637 tis. Kļ  

 

PŚ²jmy  

Á 605 000 Kļ dotace ĐŚadu pr§ce na obdob² 4-10/2013 na 8 pracovn²kŢ ï smlouva  

BBR-V-26/2013 

Á 25 000 Kļ vr§cen§ dotace TŊlovĨchovn® jednoty Sokol Lanģhot po z§vŊreļn®m 

vy¼ļtov§n² pŚ²spŊvku 

Á 7 000 Kļ daŔ pr§vnickĨch osob za mŊsto, pŚed pod§n²m daŔov®ho pŚizn§n² za rok 

2012 byl proveden pŚepoļet a daŔ upravena o ļ§stku 7 tis. Kļ 

 

VĨdaje  

Á 605 000 Kļ  - Ä 3745 n§klady na pracovn²ky na ¼drģbŊ veŚejn® zelenŊ. Hrazeno 

z dotace ĐP 

Á 150 000 Kļ ï Ä 3745 n§klady na mzdy a odvody soci§ln²ho a zdravotn²ho pojiġtŊn² na 

pracovn²ky na ¼drģbŊ veŚejn® zelenŊ, dotace ĐP nepokrĨv§ cel® n§klady. Z rozpoļtu 

mŊsta je doplatek pŚibliģnŊ 5 tis. Kļ na 1 prac./mŊs²c. ProstŚedky pouģity z rezervy 

Á 320 000 Kļ ï Ä 3419 TŊlovĨchovn§ jednota Sokol Lanģhot ï jednor§zov§ dotace na 

opravy a udrģov§n² majetku, prostŚedky pouģity z rezervy 

Á 7 000 Kļ daŔ pr§vnickĨch osob za mŊsto, pŚed pod§n²m daŔov®ho pŚizn§n² za rok 

2012 byl proveden pŚepoļet a daŔ upravena o ļ§stku 7 tis. Kļ 

Á 445 000 Kļ - Ä 6399 neinvestiļn² rezerva 

ü ï 150 000 Kļ ï pracovn²ci na ¼drģbŊ veŚejn® zelenŊ 

ü ï 320 000 Kļ ï dotace pro TJ Sokol Lanģhot 

ü +  25 000 Kļ ï vr§cen§ dotace od TJ Sokol Lanģhot 

 

PŚipom²nky: bez pŚipom²nek 
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PŚedsedaj²c² dal hlasovat o n§vrhu usnesen². 

 

N§vrh usnesen²: 

Zastupitelstvo mŊsta Lanģhot schvaluje rozpoļtov® opatŚen² 3/2013 

VĨsledek hlasov§n²:   Pro  19   Proti  0   Zdrģeli se 0 

Usnesen² ļ. 13 bylo pŚijato 

 

 

 

 

 

Bod ļ. 15  ZmŊna hranic katastru 

 

PŚedkl§d§ m²stostarosta. 

 

1. Viz. pŚ²loha - dopis Obce Kostice 

 

2.  N§vrh zpracovatele: 

V prŢbŊhu zpracov§n² komplexn² pozemkov® ¼pravy (d§le jen KPĐ) v katastr§ln²m ¼zem² 

Kostice doġlo z podnŊtu St§tn²ho pozemkov®ho ¼Śadu, Krajsk®ho pozemkov®ho ¼Śadu pro 

JihomoravskĨ kraj, poboļka BŚeclav, k n§vrhu na zmŊnu prŢbŊhu obecn² hranice mezi k. 

¼. Kostice (obec Kostice) a k. ¼. Lanģhot (obec Lanģhot). 

ZmŊna obecn² hranice mezi k. ¼. Kostice a k. ¼. Lanģhot je navrhov§na ve dvou ¼sec²ch. 

a) ¼sek je v lokalitŊ Louky od BŚeclavska. ZmŊna je navrhov§na tak, ģe pŢvodn² katastr§ln² 

hranice, kter§ vede pŚev§ģnŊ vodn²m tokem, pŚejde na levĨ bŚeh vodn²ho toku 

(Svodnice). CelĨ vodn² tok tak bude veden v katastr§ln² ¼zem² Kostice. Odstran² se i 

nesoulady v evidenci parcel. VĨmŊra parcel pŚech§zej²c²ch do k. ¼. Kostice je cca 1,5 

ha. 

b) ¼sek ï zmŊna katastr§ln² hranice je navrhov§na u silnice vedouc² z Kostic do BŚeclavi. 

Katastr§ln² hranice, kter§ pŚech§z² pŚes silnici, by byla zmŊnŊna tak, ģe parcely 1132/3 a 

1132/4 z k. ¼. Lanģhot by pŚeġly do k. ¼. Kostice a cel§ silnice by byla evidov§na v k. ¼. 

Kostice. VĨmŊra parcel pŚech§zej²c²ch do k. ¼. Kostice je 2065 m
2
. 

PrŢbŊh pŢvodn² i nov® obecn² hranice je zobrazen na sn²mku z katastr§ln² mapy. 

Stanovisko rady mŊsta:  

PovŊŚit radu, aby pŚipravila do pŚ²ġt²ho jedn§n² zastupitelstva (pravdŊpodobnŊ v z§Ś²) dohodu 

s Obc² Kostice o zmŊnŊ katastr§ln² hranice mezi k.¼. Lanģhot a k.¼. Kostice, kter§ by 

obsahovala souhlas MŊsta Lanģhot se zmŊnami navrģenĨmi zpracovatelem komplexn² 

pozemkov® ¼pravy k. ¼. Kostice a kompenzaci vĨmŊry k. ¼. Lanģhot ze strany Obce Kostice, 

kter§ by byla realizov§na pŚi pl§novan® komplexn² pozemkov® ¼pravŊ k. ¼. Lanģhot. Tyto 

dohodnut® zmŊny by pak byly v z§Ś² schv§leny zastupitelstvy obou obc². 

 

PŚipom²nky:  

Miroslav Beneġ ï zaj²m§ ho, v jak®m st§diu se nach§z² komplexn² pozemkov§ ¼prava na 

naġem katastru? Kdyby se dŊlaly pozemkov® ¼pravy z§roveŔ, mohlo se to Śeġit 

souļasnŊ. Co kdyģ s t²m vlastn²k nebude souhlasit? 

starosta ï ģ§dost je na Pozemkov®m ¼Śadu podan§ jiģ rok. Z naġ² strany je vġe pŚipraveno. 

Nyn² ļek§me, kdy pŚijdeme na Śadu. Vlastnick§ pr§va vlastn²kŢ pozemkŢ na hranic²ch 

katastrŢ nebudou dotļena. Jen se jim zmŊn² pŚ²sluġnost ke katastr§ln²mu ¼zem². 
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Petr Uhl²Ś ï ob§v§ se, ģe pokud budou tyto pr§ce dŊlat rŢzn² geometŚi, namŊŚ² rŢzn® vĨmŊry a 

budou probl®my. Navrhuje, aby pozemkovou ¼pravu dŊlal stejnĨ geometr na obou 

¼zem²ch. 

m²stostarosta ï to dŊl§ st§t, kterĨ na z§kladŊ vĨbŊrov®ho Ś²zen² urļuje, kdo to bude dŊlat. 

Mgr. Milan Kocm§nek ï mysl², ģe to jsou pŚedļasn® obavy.  

 

PŚedsedaj²c² dal pot® hlasovat o tomto n§vrhu usnesen². 

 

N§vrh usnesen²: 

Zastupitelstvo mŊsta Lanģhot ukl§d§ radŊ mŊsta pŚipravit dohodu s Obc² Kostice o zmŊnŊ 

katastr§ln² hranice mezi k. ¼. Lanģhot a k. ¼. Kostice 

VĨsledek hlasov§n²:   Pro 19   Proti  0   Zdrģeli se 0 

Usnesen² ļ. 14 bylo pŚijato 

 

 

 

 

 

Bod ļ. 16 PŚijet² kŚ²ģe na hŚbitovŊ do majetku mŊsta    

 

PŚedkl§d§ m²stostarosta. 

 

Ke kŚ²ģi na hlavn² cestŊ na hŚbitovŊ se jiģ nikdo nehl§s², majitel nen² zn§m. Jelikoģ kŚ²ģ je na 

pozemku mŊsta, mŢģeme tento kŚ²ģ zaļlenit do sv®ho majetku po jeho ohodnocen². T²mto 

zpŢsobem byly jiģ do majetku mŊsta vloģeny napŚ. sochy na N§mŊst². Jelikoģ sakr§ln² stavby 

patŚ² jiģ neodmyslitelnŊ k naġemu mŊstu, m§me povinnost se o nŊ starat. Oprava kŚ²ģe bude 

hrazena z rozpoļtu mŊsta. 

 

PŚipom²nky: bez pŚipom²nek 

 

Pot® dal pŚedsedaj²c² pot® hlasovat o tomto n§vrhu usnesen². 

N§vrh usnesen²: 

Zastupitelstvo mŊsta Lanģhot schvaluje nabyt² kŚ²ģe na hŚbitovŊ do majetku mŊsta Lanģhot 

v hodnotŊ 70.000 Kļ 

VĨsledek hlasov§n²:   Pro 19   Proti  0   Zdrģeli se 0 

Usnesen² ļ. 15 bylo pŚijato 

 

 

 

 

Bod ļ. 17 Rozprava 

 

Starosta podal zpr§vu o Śeġen² ¼kolŢ, kter® byly radŊ uloģeny na minul®m jedn§n² 

zastupitelstva mŊsta. 

 

 

a) ObŚadn² s²Ŕ 

Na minul®m zased§n² zastupitelstva mŊsta byla rada mŊsta povŊŚena pŚ²pravou 

podkladŢ a zjiġtŊn²m finanļn²ch moģnost² k z§mŊru vybudov§n² obŚadn² s²nŊ. 

Informace m§ bĨt pod§na na pŚ²ġt²m jedn§n² zastupitelstva: 
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Rada mŊsta zjiġŠovala a projedn§vala moģnosti a zpŢsob vĨstavby smuteļn² s²nŊ 

v prostoru pod hŚbitovem. 

Rada navrhuje osloven² vybranĨch firem k pod§n² nab²dky na tuto akci. Nab²dky by 

mŊly obsahovat cenovou kalkulaci vġech f§z² pŚ²pravy stavby vļetnŊ nutnĨch 

podkladŢ a prŢzkumŢ, z§kladn² n§vrhovou studii a jednotliv® realizaļn² f§ze stavby. 

Souļ§st² by rovnŊģ mŊlo bĨt vypracov§n² projektu pŚ²jezdov® komunikace z ulice 

Kostick§ a parkoviġtŊ, ponŊvadģ pŚ²jezd pouze ulic² Z§meck§ by byl nedostaļuj²c². 

Firma s nejlepġ² cenovou nab²dkou by pak pŚedloģila dvŊ pŚ²padnŊ tŚi studie smuteļn² 

s²nŊ, ze kterĨch bychom si vybrali nejvhodnŊjġ², na z§kladŊ kter® by byl vypracov§n 

projekt a tento posl®ze realizov§n.  

PŚedpoklad celkovĨch n§kladŢ na kompletn² realizaci stavby je v pŚibliģn® vĨġi 15mil. 

Kļ. Jelikoģ na realizaci takovĨch staveb neexistuje ģ§dnĨ dotaļn² titul, pŚedpokl§d§me 

¼hradu n§kladŢ z rozpoļtu mŊsta. Bude provedena analĨza rozpoļtu, doba realizace a 

bude vybr§n zpŢsob financov§n² tohoto projektu. Je pravdŊpodobn® vyuģit² ¼vŊru.  

Rada navrhuje v term²nu do konce roku 2013 vypracovat zad§n², oslovit projekļn² 

firmy a prov®st vĨbŊrov® Ś²zen² na zpracovatele projektov® dokumentace. N§klady na 

vypracov§n² projektov® dokumentace v pŚedpokl§dan® vĨġi 700 tis. Kļ budou 

zahrnuty do rozpoļtu na rok 2014.   

 

PŚipom²nky: 

 

Ing. Jan Hlouġek ï m§ z§jem st§t se ļlenem zad§vac² komise, kter§ vypracuje zad§n² stavby. 

starosta ï pŚedpokl§d§, ģe ļleny komise budou automaticky ļlenov® stavebn² komise a kaģdĨ 

z ļlenŢ zastupitelstva, kdo projev² z§jem o ļlenstv². Term²n bude zveŚejnŊn, a kdo 

bude m²t z§jem, pŚijde. 

Mgr. Milan Kocm§nek ï navrhuje formulaci usnesen² podle vĨġe uveden®ho. 

 

N§vrh usnesen²: 

Zastupitelstvo mŊsta Lanģhot povŊŚuje radu mŊsta a vytvoŚenou komisi v term²nu do konce 

r. 2013 vypracovat zad§n², oslovit projekļn² firmy a prov®st vĨbŊrov® Ś²zen² na zpracovatele 

projektov® dokumentace smuteļn² obŚadn² s²nŊ. 

VĨsledek hlasov§n²:   Pro 19   Proti  0   Zdrģeli se 0 

Usnesen² ļ. 16 bylo pŚijato 

 

 

b) KamerovĨ syst®m 

Na minul®m zased§n² zastupitelstva mŊsta byla rada mŊsta povŊŚena pŚ²pravou n§vrhu 

a moģnost² realizace kamerov®ho syst®mu 

Na poŚ²zen² kamerov®ho syst®mu je moģno poģ§dat o dotaci  Ministerstvo vnitra 

z programu ĂPrevence kriminality.ñ VĨzva na pŚ²ġt² rok bude vyhl§ġena v listopadu 

letoġn²ho roku. Lze ģ§dat o dotaci pouze do vĨġe jednoho milionu rozpoļtovanĨch 

n§kladŢ. Z t®to ļ§stky je moģn® z²skat dotaci ve vĨġi maxim§lnŊ 90%.  

PŚed pod§n²m ģ§dosti je nutn® zpracovat ĂProgram prevence kriminality obceñ a 

vytvoŚit pracovn² skupinu prevence kriminality. N§klady na poŚ²zen² kamerov®ho 

syst®mu jsou v souļasn® verzi v pŚibliģn® vĨġi 700 tis. Kļ bez DPH. Je ale tŚeba 

poļ²tat s t²m, ģe do doby realizace mŢģe doj²t k navĨġen² n§kladŢ, pŚ²padnŊ se mŢģe 

zmŊnit i rozsah zad§n². V souļasn® verzi nab²dkov® ceny  nejsou zapoļ²t§ny n§klady 

na vypracov§n² projektov® dokumentace a n§klady na ģ§dost o dotaci. Uvaģuje se, ģe 

kamerovĨ syst®m bude napojen na MŊstskou policii BŚeclav. Syst®m umoģŔuje 

d§lkov® pŚipojen² a kontrolu dalġ²mi povŊŚenĨmi osobami. 
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V pŚ²loze materi§lŢ je poloģkovĨ rozpoļet kamerov®ho syst®mu. 

Starosta informoval o jedn§n² s Śeditelkou ġkoly a jej²m z§mŊru poŚ²dit 4 kamery jen 

pro ġkolu. Mysl² si, ģe by to mohlo bĨt poŚ²zeno z dotac², kter® obec ġkole poskytuje. 

 

PŚipom²nky:  

 

Mgr. Milan Kocm§nek ï m§ naprosto odliġnĨ n§zor. OsvŊtluje, jak to jedn§n² prob²halo. Tato 

problematika ġkolu tr§p² jiģ dlouhodobŊ, situace eskalovala loni po pr§zdnin§ch, kdy 

n§vrat do ġkoly byl tristn², okol² ġkoly bylo poniļen®, rozkopan® schr§nky, poniļen® 

koġe, rozbit§ skla u vstupn²ch dveŚ² atd.. Na z§kladŊ tohoto doġlo k jedn§n² mezi 

panem starostou a pan² Śeditelkou ġkoly o poŚ²zen² kamerov®ho syst®mu, kdy pan 

starosta deklaroval, ģe kdyģ si to pan² Śeditelka nech§ zpracovat, aŠ si to udŊl§. Vad² 

mu tato formulace. Ġkola je n§s vġech, obec je jej²m zŚizovatelem, pan² Śeditelka 

nekope jen za sebe. Na z§kladŊ t®to dohody napsal loni na podzim ļl§nek do 

Zpravodaje, kde si 2x ovŊŚoval, jestli k t® realizaci kamerov®ho syst®mu dojde nebo 

nedojde. PŚekvapilo ho, ģe n§vrh pŚedloģenĨ pan² Śeditelkou, nebyl projedn§n v radŊ. 

Po obdrģen² materi§lŢ do zastupitelstva navġt²vil starostu a znovu to probrali. Apeluje 

na radu, aby to znova projednala a aby kamerovĨ syst®m pro ġkolu vyt§hla z toho 

celkov®ho 700 tis. projektu. Ten pŢvodn² projekt mŊl bĨt za 40.000 Kļ a Śeġil vŊci, 

kter® ġkolu tr§p² nejv²c. V posledn² dobŊ zaļaly narŢstat kr§deģe kol, nejenom v okol² 

ġkoly. Kr§deģ v okol² ġkoly bez probl®mŢ odġkodnila pojiġŠovna, ale pojiġtŊn² jde 

k t²ģi ġkoly. Proto ģ§d§, aby se rada i zastupitelstvo znovu zamyslelo nad moģnost², 

realizovat ġkoln² kamerovĨ syst®m. Snad ta ļ§stka 40-50 tis. Kļ nen² zas aģ takovĨ 

probl®m uvolnit. Nen² to pŚece probl®m ġkoly, ale i mŊsta. 

starosta ï ġkola m§ pr§vn² subjektivitu, dost§v§ od obce dotaci na provoz ve vĨġi 2,4 mil. Kļ 

a je vŊc² pan² Śeditelky, co za tyto finance nakoup².  Pokud se rozhodne poŚ²dit pro 

ġkolu kamery, je to jen na n². 

Mgr. Milan Kocm§nek ï trv§ na tom, ģe ġkola si nechce poŚ²dit kamery, chce chr§nit veŚejnĨ 

prostor, majetek mŊsta a obļanŢ 

Ing. Zdenka Hrub§ ï pŚipom²n§, ģe dŢleģit§ je i prevence kriminality, moģn§ je dŢleģitŊjġ², 

neģ cel® kamerov® syst®my. Spolupr§ce policie a ml§deģe, nŊkter® mŊsta to tak dŊlaj² 

a maj² s t²m vĨborn® vĨsledky. 

starosta ï kamerovĨ syst®m, by mŊl bĨt napojenĨ na mŊstskou policii s t²m, ģe do nŊj mŢģe 

pan² Śeditelka kdykoliv vstoupit. Jedin®, co nejde je, aby byly kamery ovladateln®. 

Nab²dka, kter§ je pŚiloģen§ u materi§lŢ je nab²dka odborn²ka, kterĨ tam navrhl 

vġechno, aby kamerovĨ syst®m byl plnŊ funkļn². 

Mgr. Kocm§nek ï nedostalo se mu odpovŊdi. Bude se tedy rada t²m zabĨvat zvl§ġŠ, nebo to 

ĂaŠ si to ġkola poŚ²d² samañ plat² jako ofici§ln² odpovŊŅ starosty, rady? 

starosta ï mŢģe to bĨt i ofici§ln² odpovŊŅ, s pan² Śeditelkou mluvil, bude pozv§na na jedn§n² 

rady. Kdyģ spolu mluvili, dohodli se, ģe pokud si to ġkola poŚ²d² sama a obec poŚ²d² 

kamerovĨ syst®m, pak ty jej² kamery budou um²stŊny na dvŢr ġkoly a v okol² haly, aby 

hl²daly prostor ġkoly z druh® strany. Tak to navrhovala pan² Śeditelka. 

 

PŚedsedaj²c² dal pot® hlasovat o tomto n§vrhu usnesen². 

 

N§vrh usnesen²: 

Zastupitelstvo mŊsta Lanģhot povŊŚuje radu mŊsta pŚ²pravou projektu kamerov®ho syst®mu 

VĨsledek hlasov§n²:   Pro  18   Proti  1   Zdrģeli se 0 

       Mgr. Kocm§nek 

Usnesen² ļ. 17 bylo pŚijato 
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Dalġ² rozprava: 

 

starosta d§le informoval  

- poŚ²zen² ¼zemn²ho pl§nu. Ministerstvo pro m²stn² rozvoj vyhl§silo dotaļn² titul na 

poŚ²zen² ¼zemn²ch pl§nŢ, takģe jsme to zkusili, podaŚilo se z²skat 600 tis. Kļ, v nejbliģġ² 

dobŊ by finance mŊly pŚij²t na ¼ļet. 

 

- jedn§n² s Ing. Ġebestou z krajsk® hygienick® spr§vy, kterĨ zde prov§d² monitoring 

kom§rŢ. VĨskyt bude velkĨ. Krajsk§ hygienick§ stanice pŚisl²bila poskytnut² 60 l 

postŚiku zdarma za podm²nky, ģe si sami seģeneme nŊkoho, kdo provede postŚik. Toto 

je dohodnuto s lesn² spr§vou. 

 

Petr Uhl²Ś ï m§ pŚipom²nky k lanģhotsk®mu zpravodaji. Mysl² si, ģe nen² probl®m, aby 

zpravodaj vych§zel pŚed jedn§n²m zastupitelstva tak, aby se k jednotlivĨm ļl§nkŢm mohli 

ļlenov® zastupitelstva vyjadŚovat. D§le m§ vĨhrady k pisateli panu Joģulkovi Uhrovi, ģe 

se zbyteļnŊ zabĨv§ lidma, kteŚ² uģ jsou po smrti, tyto lidi hanob², v nŊļem mu to 

pŚipom²n§ i Ăpamfletyñ. Na druhou stranu m§ za to, ģe pokud tady m§me takov®ho 

spisovatele, jako je pan Joģulka, kter®mu komunisti nevydali ģ§dnou knihu, tak by 

navrhoval, aby se mŊsto zasadilo o to, aby mu nŊjakou tu knihu vydalo, tŚeba bude velmi 

¼spŊġn§. 

 

Ing. Jan Hlouġek ï kdo dŊlal dotaļn² titul na ĂN§vġtŊvnick® centrumñ? M§ informaci, ģe 

dotace nebude poskytnuta. Bude se mŊsto odvol§vat? 

starosta ï byly pod§ny dvŊ ģ§dosti, jedna se brala zpŊt. Zavol§ si tam a nech§ si situaci 

vysvŊtlit. 

Mgr. Miroslav Straka ï dŊtsk® hŚiġtŊ ï bylo by vhodn® um²stnit tam i stojany na kola. 

 Dalġ² pŚipom²nka je k ovŊŚov§n² z§pisŢ ze zastupitelstva. Nel²b² se mu, ģe se podepisuj² 

voln® listy. Z§pis by mŊl bĨt pevnŊ, nerozeb²ratelnŊ spojen, nebo by se mŊla parafovat 

kaģd§ str§nka. 

zapisovatelka ï tato moģnost mu byla pŚi ovŊŚov§n² nab²dnuta. Z§pis se pŚedkl§d§ k podpisu 

na volnĨch listech proto, ģe do ovŊŚen² se s n²m pracuje, mohou bĨt pŚipom²nky. Po 

ovŊŚen² je pak spojen. 

starosta ï v tom nevid² probl®m, mŢģe se podepisovat kaģd§ str§nka. 

 

Ing. Jan Hlouġek ï zaj²m§ ho ¼spŊġnost u pŚij²mac²ch Ś²zen² ģ§kŢ z§kladn² ġkoly. Bylo by 

moģn® v nŊjak® tabulce tyto ¼daje zveŚejnit? 

starosta ï tyto ¼daje budou ve vĨroļn² zpr§vŊ ġkoly 

 

Mgr. Anton²n Hostina ï pŚipom²n§ d§t do z§pisu - protipovodŔov§ ochrana, vļetnŊ pŚ²lohy 

(viz str. 1 a 2) 

- znovu ģ§d§ uģ potŚet², aby byl vyd§n demoliļn² vĨmŊr na dŢm v ul. I. PŚ²ļn², kde bydl² 

pan Balga. P§l² plasty a dŊl§ nepoŚ§dek. 

starosta ï tato situace se tam ĂtrpŊlañ z dŢvodu, ģe tam byl nezletilĨ. 

Mgr. Anton²n Hostina ï kr§deģe ¼rody na pol²ch ï za¼kolovat policii a HBS  

- byl svŊdkem h§dky na sbŊrn®m dvoŚe ohlednŊ tŚ²dŊn² odpadu. Je opravdu nutn® tŚ²dit 

kachliļky ze stavebn² suti? 

starosta ï ano, je. Kdyģ se cihly podrt² a pouģij² na cestu a byly by tam stŚ²pky kachl²kŢ, kter® 

jsou ostr®, mŢģe si tam cyklista prop²chnout gumu. Na dlaģdice je na sbŊrn®m dvoŚe 

kontejner. 
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Miroslav Beneġ ï ļ§stka 500 tis. Kļ se mŢģe pouģ²t pouze na vĨsadbu KazŢbkov® cesty, nebo 

se mŢģe pouģ²t v katastru? 

starosta ï ne, jedn§ se o pŚ²snŊ ¼ļelovou dotaci, jezd² na to kontrola, mus² to bĨt podle 

projektu. 

Miroslav Beneġ ï myslel, ģe to mohli brig§dnicky vysadit myslivci. 

 

 

 

 

 

 

Bod ļ. 18. Z§vŊr  

 

 

 

Po projedn§n² vġech bodŢ programu a vyļerp§n² vġech dotazŢ do bodu rozprava pŚedsedaj²c² 

ve 21.55 hod. zased§n² zastupitelstva ukonļil. 

 

 

PŚ²lohy z§pisu: 

1) ZveŚejnŊn§ informace o kon§n² zased§n² podle Ä 93 odst. 1 z§kona o obc²ch 

2) Prezenļn² listina 

3) Zpr§va z jedn§n² kontroln²ho vĨboru  

 

 

Z§pis byl vyhotoven dne: 13.06.2013   

 

 

 

Zapisovatel: Anna Mouļkov§ 

 

OvŊŚovatel®: MUDr. Libuġe BurĨġkov§ dne   24.06.2013 

 

  Petr Uhl²Ś   dne   20.06.2013 

 

 

Starosta: Frantiġek Hrnļ²Ś  dne   24.06.2013 

 

 

M²stostarosta: Josef Bartoġ   dne   24.06.2013 
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